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Адрес Berti S.r.l. 
Via Triestina, 163/B 
30173 Tessera

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Metal and Glass, Solidity and Lightness, Impact and Transparency, Tradition, Originality, Avant-garde Products for Architecture.

The company´s about 50 years experience and reliability in the sector enable it to supply its most sensitive, best informed and demanding users and
the most creative designers with combinations of materials and components with a high technical content, up-to-date and innovative products and a
series of complementary services able to guarantee high quality standards.

To meet the unique and original demands of contemporary architecture, BERTI makes available the capabilities of its specialised engineers, absolute
professionalism of its skilled workforce, support of plant and equipment at the cutting edge in Europe and a global service aimed at satisfying specific
requirements for projects of all sizes and difficulty, free to explore the most daring forms.

Company Profile of Berti S.r.l.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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